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产品名称 2025年广州民用家具展CIFF/2025年广州办公家具
展CIFF

公司名称 展会招商

价格 .00/件

规格参数

公司地址 上海市青浦区双联路158号2层

联系电话 13020162130 13020162130

产品详情

2025年广州民用家具展CIFF

2025年广州办公家具展CIFF

Established in 1998, China International Furniture Fair (known as "CIFF")has been successully
 held for 52 sessions. Since September2015, it takes placetwice yearly in both Guangzhou i
n March and Shanghai in September, two of the most vibrant commercial cities in China. 
Over the years CIFF has built itselfas the world's largest home furnishing fair with the en
tire industry chain,playing an important role in global furnishing industry.

展览日期：

2025年3月18-21日（民用家具/饰品家纺/户外家居）

2025年3月28-31日（办公商用/设备配料）

展览地点：

guangjiaohui展馆：广州市海珠区阅江中路380号 保利世贸博览馆：广东省广州市海珠区新港东路1000号

本届展会以“办公新时尚，商用新思潮”为主题

聚焦健康、智能、适老等前沿趋势引领绿色低碳和无界协作的办公商用新潮流
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